
P R O T O K O I - N R X / 1 1
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbvtei w dniu 25 sierpnia 2011 roku w Centrum Kultury w .lqdrzejowie'

Ad.  1 .
g gocizr'r,.' iii '" 1,r'z-ewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz

Radi  Mie. isk ie j  u  . lq t l t 'z t '1ou ie '
P rzewodn icz4cy . ,pow i ta l zap roszonychgoSc i , radnych ,bu rm is t r za ,

Miejskiego. kierownliow jednostek organizacyjnych gminy' sottys6w oraz

otwart obrady X sesji

naczelnikow UrzEdu
r.r'szystkich przybYlYch

r"ra obrady.
przeu,odnicz4cy Rady stwierdzil, ze na sali obrad obecnych jest 20 radnych; Przewodnicz4cy

Rady stn'ierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal'
przewodnic z4cy )gtosil kandydatu.E Ldn.go Tadeusza Lesiakowskiego na sekretarza obtad'

Radny [-esiakowski wyrazrl zgodq'
Rada Miejska w JEdrzejowie wybrala radnego Tadeusza Lesiakowskiego na sekretarza obrad'

Burtrristrz Miasta Jqdrzejowa Marcin Piszczek, w zwiqzku z Iym' 2e jeden z laureatow

konkursrr ..Piqkna i bezpteczna zagroda" nie bral udziatu we wrQczeniu dyplom6w i nagr6d na

doZynkach rv Potoku wi.tt i^. w imieniu Kapituty Konkursu wrgczyl na rQce Pana Stanislawa

Maliriskiego clyprom dla malZonki Miroslawy Malif,skiei za zajqcie II mieisca w Gminie .Tgdrzeiow

n,konkrrrsie ..PiEkna i bezpieczna zagroda przyiazna srodowisku".

Ad.2.
Proponowan-v Porz4dek obrad:

1. C)t\varcie ,.r.1i, ,t*i"rdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

2. Przl'jgcie Porz4dku obrad'

3. I'rzyiqcie protokolow z poprzednich sesji'

4. Lapylania i interpelacje radnych'

5. Spiawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami'

6. lnfbrmacia o realizacji uchwatr tady zpoprzedniej sesji'

7. Llchwala w sprawie powolania zespolu-dla wyrazenia opinii o zgloszonych kandydatach na

lawnik6w do 
^s4du 

okrqgowego w Kielcach i S4du Rejonowego w JEdrzejowie'

g. l1chi.r,ala w spra*ie zisiqgniEcia od Komendanta Wojewodzkiego Policji w Kielcach

inlbrmacji o kandydatach na lawnikow'
c). Ljchwala u, sprawie zmiany opisu granic staiych obwod6w glosowania w mieScie i gminie

. lqr l rze. jow.  .  !  : -  :  _ . -_ .  .
10. ttchwala w sprawie utworzenia odrEbnych obwodow glosowania w miescie i  gmtnte

.lqdrze.iou'.
I 1. Llchrvala w sprawie znian w budZecie miasta i gminy na 2011 rok'

12. tlchr,lala w sprawie emisji obligacji komunalnych'

13. t1chw.alu * rpru*ie wnilsienia Srodt<Ow finansowych do Sp6lki.,Wodoci4gi Jqdrzejowskie"

Spolka z ograrniczonq odpowiedzialnoSciq'

14. t1chwala 
-w 

,pru*i" udzielenia pomocy f-rnansowej Powiatowi JEdrzejowskiemu na

organizacjq Dozynek Powiatowych Oksa 20Il ' ,
15. Uchwala w sprawie odst4pieniaptzez Gminq od Z4dania zwrotu bonifikaty'

16.Uchwala w sprawie )aycia nieruchomoSci komunalnej na tzecz jej uzytkownikow

r.r,ieczystych.
17.tjchu,ala w sprawie przeznaczenia do sprzedaly nieruchomoSci komunalnej w drodze

przetargu Publicznego.
l g. t-1ch'vala w ,p.o*i. upowaznienia Kierownika Grninnego Zespolu Obslugi Szkol

i przedszkoli 1v .lqdrze.iowie do zaiatwiania indyu'idualnych spra\\r z zakresu udzielania

pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom'



19. Ljchwala w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniow zamieszkalych na terenie gminy Jgdrzej6w.

20. Uchwaia w sprawie wyrazenia opinii o projekcie uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
Swiqtokrzyskiego w sprawie przeksztalcenia Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w
Kielcach poprzez likwidacjE Poradni Schorzeri Metabolicznych w Wojew6dzkiej Przychodni
Przvszpitai nct Kielcach.

21 . Llchwala n sprawie zmian granic aglomeracji Jgdrzej6w.
22. tJchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoS6 Burmistrza Miasta Jgdrzejowa.
23. Odpowiedzi na interpelacje.
24. Sprawy ro2ne.
25. Zankniqcie obrad.

Przeu'odnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz zglosil zmiany w porzqdku obrad:
r pr"rnkt 11 Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 201I rok omawiac jako

pLrnkt  13,
/ pr-rnkt 13 Uchwala w sprawie wniesienia irodk|w finansowych do Sp1lki ,,Wodociqgi

.lqdrzaiou,skie " Sp6lka z ograniczonq odpowiedzialno{ciq omawiacjako punkt 1 1,
/ pr-u"rkt 14 Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi ,Iqdrzejowskiemu na

orgctnizacjq Dozynek Powicttowych Okscr 201I omawiad jako punkt 12,
r r.r'ycofanie punktu 15 Uchwala w sprawie odstqpienia przez Gminq od zqdania zwrottl

boni/ikaty
F odpowiednia zmrananumeracji kolejnych punkt6w.

Uwag nie zgloszono:
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjpla zmiany w porz4dku obrad.

PorzEdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjpcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zap,vtania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Infbrmacja o realizacji uchwal rady z poprzedniej sesji.
7. lJchwala w sprawie powolania zespolu dla wyrahenia opinii o zgloszonych kandydatach

na lawnik6w do S4du OkrEgowego w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgdrzejowie.
8. Uchwala w sprawie zasiEgniqcia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji w Kielcach

informacji o kandydatach na iawnik6w.
9. Uchwala w sprawie zmiany opisu granic stalych obwod6w glosowania w mieScie i gminie

JEdrzejow.
10. Uchwala w sprawie utworzenia odrqbnych obwod6w glosowania w mieScie i gminie

Jgdrzej6w.
I l. Uchwala w sprawie wniesienia Srodk6w finansowych do Sp6lki ,,Wodoci4gi

J gdrzej owskie" Sp6lk a z o gt aniczon4 odpowiedzialno Sci4.
12. lichwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jqdrzejowskiemu na

organizac.iq Dozynek Powiatowych Oksa 2011.
13. LJchwaia w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na20l I rok.
14. Llchwala w sprawie emisji obligacji komunalnych.
15. Ilchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej u2ytkownik6w

wieczystych.
16. Uchwala w sprawre przeznaczenia do sprzedaZy nieruchomoSci komunalnei w drodze

przetargll publ icznego.



17. Uchwata w sprawie upowa2nienia Kierownika Gminnego Zespolu Obsiugi Szkol
i Przedszkoli w JEdrzejowie do zalatwiania indywidualnych spraw z zal<resu udzielania
pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom.

18. Uchwala w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla uczni6w zamieszkalych na terenie gminy JEdrzej6w.

19. []chr,rah \\ sprawie wyrahenia opinii o projekcie uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
Swtqtokt'zy'skiego w sprawie przeksztalcenia Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w
Kielcach poprzez likwidacjE Poradni Schorzefi Metabolicznych w Wojew6dzkiej
Przychodni P rzy szpitalnej Kielcach.

20. [Jchwala w sprawie zmian granic aglomeracji JEdrzej6w.
2l . lJchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSd Burmistrza Miasta JEdrzejowa.
22. Odpowiedzi na interpelacje.
23. Sprawy ro2ne.
24. ZankniEcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgtoszono uwag do protokol6w nr VIIVl1 i IX/l I z dnia 30 czerwca 20ll r.

Protokoly zostaty przyj pte.

A d . 4 .
1. I{adny Adam Czalor ponowil interpelacjg wiqzqcq sig z wnioskiem zloilonym na Komisji

Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego z dnia 27 czerwca 2011 r. Komisja prosila
o wyst4pienie do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajo!\ych i Autostrad w Kielcach o ustawienie
tymczasowej sygnalizacji Swietlnej na skrzyzowaniu ulic: Kiliriskiego, Kieleckiej, Jana Pawla II.
Odpowiedziano, 2e organizacja objazdu na czas budowy obwodnicy p6lnocnej Jgdrzejowa nie
przewidu.ie sygnalizacji Swietlnej na skrzylowaniu tych ulic. Radny prosi o wyst4pienie
i Lrstawienie tam znak6w. W tej chwili jest ladna pogoda i dochodzi tam do zdarzen. Kiedy
przy.jd4 szarugijesienne i nie bqdzie widai dokladnie znak6w poziomych, a pionowe tez nie s4
bardzo widoczne, to dojdzie do nieszczqScia. Radny prosi, aby wyst4pi6 o zaloaenie
tvrnczasowej sygnalizacji Swietlnej, co poprawi bezpieczehstwo. Tamtgdy je2dzie bardzo du2o
tirow. ZamkniEcie odcinka ul Kieleckiej - wyjazdu na obwodnicE, spowodowalo, 2e uliczki
staty sig drogami tranzytowymi.

2. Radna Maria Baraiska w imieniu mieszkaric6w prosi o przejEcie i utwardzenie drogi wzdluz
ogrodk6w dziaikowych przy ul. Barbary. Dzialkowcy wyrzucaj4 tam Smieci. Droga robi siE
nieprzejezdna i mieszkafcy nie majq siq jak dosta6 do dom6w. Radna pyta, czy sq jakieS
rezultatu rozm6w z prezesem w tej sprawie.

3. Radna Maria Baraiiska w imieniu kierowc6w prosi o zajEcie sig spraw4 fatalnie wykonanego
przejazdu kolejowego na ul. Przypkowskiego.

4. Radna Elzbieta Bartosz powiedziala,2e na ulicach dochodz4cych do ul. Reymonta, a szczegolnie
r,vy.f azd na Slowiafsk4 wyjazd do PKS i PKP s4okropne dziury. Radna zglaszala to na ostatnim
posiedzenir-r Komisji Rewizyjnej. ale do tej pory nic sig nie dzieje.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal. ze od dziS jest tam wylewany asfalt; w ci4gu dw6ch
clri pou'inno byi wykonane.

o.

7 .

5 . Radna Janina Szreniawa zapytala, czy Burmistrz zlecil zgloszone przez siebie poprawki przy
placr-r zabaw w Parku 700 Lecia: alejka wycofana z projektu i kostka przy bramkach.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e w 2006 roku rozpoczgta byla ul. Zeromskiego
iKopernika.,,Do chwili obecnej .... Panie Burmistrzu, nie latajcie ju2 tej ulicy Kopernika, bo
siq zapada calkiem jezdnia. Bardzo Pana proszg, Zeby sig Panzaj$."
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e skladala interpelacjE o sprz4tanie w mieScie na ul.
Glowackiego. Kierownik ZUK powiedzial, 2e sprzqta. Dobrze, niech sprzqta. Mo2e nawet nie



sprz4tai. zeby tylko bylo czysto. Z Buska przyjeZd2ajqco czwartek i sprz4taj4. Radna dostaia
pismo z Generalnej Dyrekcji Dr6g: z ZUK-iem maj4 tyko na dwa dni w miesiqcu podpisanE
LlmowQ.

8. Radna .Tanina Szreniawa przypomniala, ze ostatnio pytala, dlaczego ZIJK nie oczyszcza miasta
Srnieciark4. ktora byla zakuprona za Pana Stgplewskiego. Radna prosi, aby jq wyci4gn4i
i  sprzqtar  r r r  r i r \ l r  ,

Llunnistrz Marcin Piszczek poprosil o doprecyzowanie ul. Glowackiego t zobaczyc pismo
z Cierrcralnej Dyrekcji. Ulica Glowackiego nie jest w zarzqdzie Generalnej Dyrekcji, lecz
rt'zarzqdzie Swiqtokrzyskiego Zarzqdu Dr6g Wojew6dzkich. ZUK nie ma 2adnej umowy
'z zarzqdc4. Zarzqdca wybiera na podstawie przetargu. To nie jest ten zarzqdca i ZUK nie ma nic do
tego. Burmistrz prosi o doprecyzowanie tego pytania.

9. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e pierwsza warstwa asfaltu na ul. Przemyslowej jest
krzywo wylana, poniewaz po deszczu robi4 sig zastoiny wody. Radny prosi, aby dolo2yc
szczeg6lnych staraf przy wylewaniu drugiej warstwy asfaltu i wyprofilowa6 tak, aby woda
splywala i nie robily siE zastoiny wody.

l0. Radny Gruegorz KuSmierz w imieniu mieszkafic6w pyta, czy ZWLK czysci wodoci4g. poniewaz
trafia siq piasek w rurach. Chodzi o to, aby zanieczyszczenia, kt6re s4 w rurach zostaly
oddzielone na stacji uzdatniania wody, czy naprzepompowni.

ll. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial. 2e mieszkaficy korzystaj4 z chodnika wzdlu2 ul.
Przetnyslowei. a na Srodku chodnika stojq hydranty. Radny prosi o zdemontowanie tych
hydrar-rtciw.

12. I{adny Robert Kruk prosi o odtworzenie oznakowania poziomego przejSc dla pieszych,
zwlaszcza w okolicach szk6l.

l3.Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w trzech solectw: Rakowa, Podlaszcza
i Gozny. prosi o naprawq dr6g polnych, na kt6rych s4 takie doly, 2e rolnicy nie mogli zebrac
plod6w rolnych.

14. Radny Waclaw KEdra w sprawie drogi 768 Jgdrzej6w - Kazimierza powiedzial, ze w granicach
miasta jest w dobrym stanie, natomiast odcinek od granic miasta do granicy gminy jest w bardzo
zlym stanie. W poprzedniej kadencji byl pomysl modemizacji tej drogi przy wsp6lfinansowaniu
przez poszczeg6lne samorzqdy, przez kt6re przebiega ta droga. Radny pyta, czy ta koncepcja jest
aktualna, a je2eli nie, to czy nie warto wyst4pi6 ztakqinicjatyw4?

Ilurmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e juL wyst4pii w tej sprawie i jest juz po rozmowach.

A d . 5 .
Ljwag do sprawozdania z pracy Burmistrza miqdzy sesjami nie zgloszono.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o reahzacji uchwal rady z poprzednich sesji.

4d.7.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zglosil kandydaturg radnej Elzbiety Bartosz.
Radna Bartosz wryrazlla zgodg.
Radna Maria Barariska zglosilakandydaturq radnego Tadeusza Lesiakowskiego.
Radny Lesiakowski wyrazil zgodp.
Radny Krzysztof Majchrzak zglosil kandydaturg radnego Roberta Kruka.
Radny Kruk wyrazil zgodq.
Radna Janina Szreniawa zglosila kandydaturE radnego Waclawa Kqdry.
Radnv Kedra nie wvrazil zsodv.



Radny Marian Zimoch zgiosil kandydaturE radnego Adama Czajora.
Radny Czajor wyrazll zgodE.
Itadny Stanislaw Stradomski zglosil kandydaturE Sekretarz Gminy Renaty Kawiorskiej.
Przewodniczqcy Rady Pawet Blaszkiewicz poinformowal, 2e rozmawial z Paniq Kawiorsk4

kt6ra wyraza zgodg.
WiEce.j kancl1 r latrrr :re zgloszono.

Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafiska odczytala projekt uchwaly z uwzglqdnieniem
n azwi sk kandydat6w, ktorzy wy r azlli zgodg.

lJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr Xl72l11 w sprawie powolania zespolu dla

rn,-yrazenia opinii o zgloszonych kandydatach na lawnik6w do Sqdu Okrggowego w Kielcach i Sqdu
Ilc.jonowego w Jgdrzeiowie, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
'1,a - 19
l ' r 'zcc iu -  0
Wstrz-vmalo siE - 1
ltjclrn'ala nr Xl72l11 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
Wiceprzewodntcz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr Xl73l11 w sprawie zasiEgniEcia od

Komendanta Wojew6dzkiego Policji w Kielcach informacji o kandydatach na lawnik6w, nastgpuj4cq
iloSci4 glos6w:
l.tt - 20
l)rzcciw - 0
Wstrzl'malo siq - 0
/LJchwala nr Xl73l17 w zal4czeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Br.rrmistrz Miasta JEdrzejowa Marcin Piszczek zglosil autopoprawkg: w podstawie prawnej

nyrazenie ,.|tia podstavtie arl. 30 ust. 2 ustawy z dnia l6 lipca 1998 roku Ordynacja wyborcza do rad
gmin, rud powiatrjw i sejmikdw wojewddztw i Dz.U. z 2010 r. Nr 176 poz. ll90 z potn. zn1" zastqpit
t\,)lu?eniem,,Na podstawie art. 12 $ 2 ustawy zdnia 5 stycznia 2011 roku-Kodeks wyborczyl
Dz. lJ. Nr 21 poz. ll2 z poZn. zm/".

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Baranska odczTtala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial.21 radnych.
Rada Mie.iska w JEdrze.iowie powzigla uchwalq nr XlT4lll w sprawie zmiany opisu granic

stalych obwod6w glosowania w mieScie i gminie JEdrzejow, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
'Ltr - 2l
I)rzeci lr '  -  0
Wstrzymalo siq - 0
/t.lchwata nr Xl74l1l w zalaczeniu do protokolu/.



Ad.  10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczS4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i c eprzew o dniczqc a Rady Mari a B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W slosorrlnirr rvziElo udzial21 radnych.
Racla MielsL.r t JEdrzejowie powziEla uchwalg nr XlT5lll w sprawie utworzenia odrqbnych

obu,oclor,r' glosowania w mieScie i gminie JEdrzej6w, nastEpujqc4 iloSciq glos6w:
Itr - 21
I'r'zcciu' - 0
Wstrzynrarlo siq - 0
/tJclrr,vala nr Xl75l11 w zal4czeniu do protokolu/.

A d .  I  l .
Wiccprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczTlal uzasadnienie do projektu uchwaty.
[-lrvag nie zgloszono.
Wi ceprzewodni cz4ca Rady Maria Baraf ska odczytala proj ekt uchwaly.
L.lwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE rv Xl76111 w sprawie wniesienia Srodk6w

firransowych do Spolki ,,Wodoci4gi Jgdrzejowskie" Sp6lka z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4
nastEpr"rj 4c4 ilo5ci4 glos6w:
7.zt - 2l
Przeciw - 0
Wstrzy'n-ralo siE - 0
/Lichwala nr Xl76111 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad .  12 .
Wiccprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
[Jw,ag nie zgtoszono.
Wi ceprzewodnicz4ca Rady Maria Baranska odczytala proj ekt uchwaly.
lJwag nie zg]oszono.
W glosowaniu wziEio udzial21 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr X|TTlll w sprawie udzielenia pomocy

I'inarrsowe.j Powiatowi JEdrzejowskiemu na organizacjg DoZynek Powiatowych Oksa 2011,
nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przecir,v - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Llchwala nr Xl77ll1 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  t 3 .
B r.rrmi strz M iasta .lqdrzej owa Marcin P iszczek zglosil autopoprawki :

/ w zal4cznrku nr 2 dzial 400,rozdzial 40002 $ 6010 bylo 357 121,00jest 357 100,00;
/ w zal4czniku nr 2 dzial926 rozdzial92605 5 4270 bylo 4 636,00 jest 4 657,00.
tt pierwsza zmiana ma r6wnie2 miejsce w zal1czniku nr 3 i polega na zmianie 2rodla

f-rnansowania doplaty dla ZWiK zkwoty 357 121,00 na 357 100,00.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odc44al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i c eprzew o dniczqca Rady Maria B arariska o dczS4ala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



W glosowaniu wziplo udzial21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr Xl78ll1 w sprawie zmian w budzecie

rniasta i gminy na 2071 rok, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
_ 2 1

Przecirt, - 0
Wstrz) ' t lalo . i . .  0
/[Jchrvala rrr X,./lJ i | \\ /alLlczeniu do protokolu/.

Ad .  14 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Urvag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Baraf,ska odczytala projekt uchwaly.
lJwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Rada Mieiska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg nr Xl79l11 w sprawie emisji obligacji

komunalnych. nastEpuj 4cq iloSciq glos6w:
Ztt - 2I
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Llclrwala nr Xl79ll1 w zalaczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Btaszkiewicz o godzinie 1100 oglosil przerwQ trwajqca
do godzi r - ry  1115.

Ad .  15 .
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i ceprzew o dniczqc a Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial17 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr )?80/11 w sprawie zbycia nieruchomoSci

kornr-rnalrrej na rzecz lej u2y.tkownik6w wieczystych, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 1 6

Przcciw, - 0
W'strzvmalo sig - 1
/lJchr,vala nr X/80/11 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  16 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i ceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytaLa proj ekt uchwaly.
[Jwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial19 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr X/81/1i w sprawie przeznaczenia do

sprzeda?y nieruchomoSci komunalnej w drodze przetargu publicznego, nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
- t 9

Przccirv - 0
Wstlzymalo sig - 0
/Ucliwala nr X/8li l l w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Wiceprzer,vodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.



Uwag nie zgloszono.
W i ceprzewodni cz4ca Rady Maria Barafiska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W gtosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr Xl82l17 w sprawie upowaznienia

I(ierownilia ( irrtirrrcgo Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli w Jgdrzejowie do zalatwiania
indywidualnych spralr z zakresu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom,
nastqpr"rj4c4 iloSci4 glos6w:
Ztt - 20
Przeciw - 0
Wstrzyrralo siE - 0
/lJchivala nr Xl82l1l w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  18 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Urvag nie zgtoszono.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zaproponowal, aby ze wzglgdu na obszemoSi nie

oclczy'tywai proj ektu uchwaiy.
Sprzeciwu i uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr X/83/11 w sprawie regulaminu udzielania

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczni6w zamieszkalych na terenie gminy JEdrzej6w,
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przecirv - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrwala nr X/83/17 w zalaczeniu do orotokolu/.

Ad .  t 9 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
[.lrvag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Baraf,ska odczytala projekt uchwaly z uwzglEdnieniem

poz)'tywne.j opinii.
IJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr Xl84ll1 w sprawre wyraaenia opinii

o projekcie uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa SwiEtokrzyskiego w sprawie przeksztalcenia
Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach poprzez likwidacjE Poradni Schorzeri
Metabolicznych w Wojew6dzkiej Przychodni Przyszpitalnej Kielcach, nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 0
Przeciw - 3
Wstrzymato siE - 7
/Uclrwala nr X/84/17 w zalEczeniu do protokolu/.

A d . 2 0 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Unag n ie zg loszono.
W i ceprzeu,odni cz4ca Rady Maria Barariska odczytala proj ekt uchwaly.
Ur.vag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr X/85/l I w sprawie zmian granic

ag I orneracj i Jqdrze.i 6w, nastgpuj 4c4 i loSci4 glo s6w :



Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr X/85/l l

_ 2 0
- 0
- 0
w zalqczeniu do protokotu/.

Za

Ad.2 t .
Wiceprzeuudntcz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
I  r r i rg  n ie  zg loszono.
W i ce prze wo dni cz4ca Rady Maria Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.
[,lwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziElo tdzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr Xl86lI1 w sprawie rczpatrzenia skargi na

dzialalnoSc Burmistrza Miasta Jpdrzej owa, nastgpuj 4c4 iloSciq glos6w:
- 1 9

Prze cir.r' - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Llchwala m XlS6lll w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.22.
Radny Adam Czajor ponowil interpelacjq wiq2qcq siq z wnioskiem zlo2onym na Komisji Gospodarki Komunalnej

i I'or:qtlku Publicznego z dnia 27 czerwca 201 I r. Komisja prosila o wystqpienie do Generalnej Dyrekcji Drdg Krajowych
i ,ltrlrt.stt'utl t' Kielcach o ustowienie tymczasowej sygnalizacji lwietlnej na skrzy1owaniu ulic: Kitiriskiego, Kieleckiej, Jana
l)uwlr t  l l ( . .^ ) .

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e temat ten czgsto jest omawiany. Ostatnio pojawilo
sig tarn migaj4ce Swiatlo, po interwencjach. W tej chwili nastEpuje odbi6r ul. Partyzant6w.
Wyst4piono do GDDKiA o skierowanie ruchu TIR-6w od strony Katowic przez ul. Partyzant6w
t rvqzel L4cz.yn na obwodnicQ. Po zakohczeniu odbioru Burmistrz wr6ci do tematu skierowania ruchu
tranz)'towego na ul. Parlyzantow. Nale2y podkre6lic, 2e ruch samoczynnie w duZej mierze odbywa siE
trl. Partyzantow i wgzlem L4czyn na S 7. Nale2y pamiqtac. Ze zwiEkszona liczba kolizji na tym
skrzyzowanir-r wvnika przede wszystkim z nieuwagi kierowc6w. Oznakowanie jest czyste, jasne
i klarowne. Jad4c i przygl4daj4c sig znakom nie ma najmniejszego problemu, aby wiedzie6, jak
oclbywa siq tranzyt i o zmianie pierwszeristwa na tej ulicy. Do tej pory pierwszef,stwo miala ul.
Kielecka; w tej chwili Jana Pawla i Kiliriskiego jest ze wskazaniem pierwszeristwa. Nawet na
skrzyzon'aniach, na kt6rych od lat jest ustalone pierwszefstwo, tez dochodzi do zdarzeri i kolizji, a to
rvyrrika przede wszystkim z wrny kierowc6w. W tym przypadku projekt i zmiana organizacji ruchu
leZy po stronie wykonawcy. Burmistrz obiecal, 2e bgdzie rozmawial w sprawie zmiany organizacji
rucl-tu.

Rudntt Maria Barafisko w imieniu mieszkaitcdw prosi o przejqcie i utwardzenie drogi wzdlui ogr1clkdw
tl:ialkrtv'.vch przy ul. Burbary. Dzialkowcywyrzucaiqtam imieci. Droga robi siqnieprzejezdna i mieszkaricy nie maiqstq
luk tlrtstut tb domritt'. Ratlna p1,ta, czy sqjakiei rezultatu rozm6w z prezesemw tej sprawie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e wLalcicielem drogi s4 ogr6dki dzialkowe. Chodzi
o to. zeby grnina to prze.ipla. Burmistrz rozmawial jakiS czas temu z prezesem ogr6dkow dzialkowych
i bqdzie je kontynuowal.

Raclnu Mttriu Baraitska w imieniu kierowcdw prosi o zajqcie siq sprawcl .fatalnie wykonanego prze.jazdu
koIeiovego no trL Przypkowskiego.

Bunnistrz Marcin Piszczek poinformowal, 2e dzi:. i jutro bEdq rozmowy na temat rozwiqzania
problemu tego przejazdu kolejowego. Inspektor nadzoru ma wr6ci6 do tego tematu. Burmistrz bqdzie
Sledzil te dzialania r przekaLe interwencjp w tej sprawie.

Radna Elibieta Bartosz powiedziala, ie na ulicach dochodzcpych do ul. Reymonta, a szczeg1lnie wyjazd na
Slotriahskq, wyjazd do PKS i PKP sqokropne dziury. Radna zglaszala to na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, ale
J,t tt ' j  puryttic .siq nie tl: ieje.
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Bunnistrz Marcin Piszczek poinformowal, ze od dziS jest tam wylewany asfalt; w ciqgu dwoch
dni  powinno byc wykonane.

Radny Grzegorz Kuimierz powiedzial, ze pierwsza warstwa asfaltu na ul. Przemyslowej jest krzywo wylana,
poniax,ct: po des:czu robiq siq za.stoiny wody. Radny prosi, aby dolozyt szczeg6lnych starafi przy wylewaniu dntgiej
r'r.'(r'.r/rfrl tt.sf trlttt i rt t t,t',tfif ovtti' tuk, aby woda splywala i nie robily sig zastoiny wody.

Bunltstr '., \ l .rrcrn Piszczek poinfonnowal, zejest tam zaLolony 2 - procentowy spadek na
pra\\rrl stronq i odprowadzenie wody do istniejqcych ciek6w. Nie powinno by6 problemu. Burmistrz
bqclzic Slcclzil. co siq bqdzie dzialo po poloZeniu ostatniej warstwy.

Burmistrz odnoSnie kanahzacji dodal, 2e podczas inwentaryzacji okazuje siE, 2e tam gdzie
pon'inna byi kanalizacja - nie ma jej, a w miejscach, gdzie kanalizacji na mapach nie ma - okazuje
siq, ze w terenie jest. Szczeg6lnie na ul Przemyslowej byly takie sytuacje. Obecnie czyszczony jesr
fiagrnent kanalizacji deszczowej przy Euroubojnia. S4 odkryte studnie i okazuje sig, ze cala
l ianal izac.ja . jest pod ziem i4.

Rutlna Janina Szreniawa zapytala, czy Burmistrz zlecil zgloszone przez siebie
r Ptrrku 700 Lecia: alejka wycofana z projektu i kostka przy bramkach.

Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, 2e w ramach tegorocznego
zuricscic' tvch zadari.

poprawki przy placu zabaw

budzetu nie byt w stanie

ohacpsf
:eb.t' .s i(

jest  Lr l .
tel-nurtLl.

llulnu./uninu S:renictwa powiedziala, ze w 2006 roku rozpoczqto byla ul. Zeromskiego iKopernika. ,,Do chwili
.... Punie Burntistr:u, nie latcrjcie jui lej ulicy Kopernika, bo siq. zapada calkiem jezdnia. Bardzo Pana proszq,
l>urt : t t j t1l .  

"

Burrnistrz Marcin Piszczek uwala,2e nale|y siE zastanowic. czy nie wazniejsza w tej chwili
Murawiec niz Kopernika. W najbli2szym czasie bgdzie planowany budzet i mozna wr6ci6 do

Rotlnu .lunina Szreniowa przypomniala, 2e skladala interpelacjQ o sprzqtanie w mieicie na ul. Glowackiego.
Kiet'otvnik ZUK powiedzial, 2e sprzqta. Dobrze, niech sprzqta. Mo2e nawet nie sprzqtat,2eby tylko bylo czysto. Z Buska
;tr:.1,lazdza.jqt'o czwartek i sprzqtajq. Radna dostala pismo z Generalnej Dyrekcji Dr6g: z ZUK-ien majqtyko na dwa dni
v nt i e.s i t1t:u p o dp is an q umov) e.

Burmistrz Marcin Ptszczek poinformowal, ze w przerwie wyjaSnil zPaniqSzreniaw4 iz pismo
.iest ze Swiqtokrzyskiego Zarzqdu Dr6g Wojew6dzkich i to oni sprz4taj4. My mo2emy tylko
prz.ekazywai uwagi. prosic, naciskai, Zqda(, tego, Zeby robili to w spos6b nale?Trty , ale adresatem j est
cal-v czas zarzqdca drogi i wlaSciciel, czyli samorz4d Wojew6dztwa SwiEtokrzyskiego poprzez
Swiqtokrzyski Zarzqd Drog Wojewodzkich. ProsiliSmy i dostali6my konkretn4 odpowiedZ: tylko dwa
razv i nie chczl dyskutowai na ten temat - wynika to pewnie z ich ukladu budZetowego. Po wykonaniu
obrvodrricy' polnocnej Jqdrzejowa bgdzie sprawa przejEcia ul. Glowackiego i wtedy pretensje bqdzie
mozna kierowai pod adresem Burmistrza.

Rutlnu Janina Szreniau-a prq,pomniala, ze ostatnio pytala, dlaczego ZUK nie oczyszcza miasta imieciarkq kt6ra
h.1'lu:uktrpionu:a Puno Stqplewskiego. Radna prosi, aby jqwyciqS;nqt i sprzqtai miasto.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze 2adnej Smieciarki w czasach Pana Stqplewskiego
nie zaktrpiorro. Byl kupiony ci4gnik wraz z oprzyrzqdowaniem. Byla kupionaprzyazepai zamiatarka
clo r-rlic. ZLIK z tego korzysta.

Radny Crzegorz Kuimierz powiedzial, 2e mieszkaficy korzystojqz chodnika wzdlui ul. Przemyslowej, a na irodku
chodniko stojcl h1,dranQ. Radny prosi o zdemontowanie tych hydrant6w.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e jestto zgloszone i hydranty bEdqregulowane.

Rutlny Grzegorz Ktr:imierz w imieniu mieszkqric6w pyta, czy ZIltiK czyici wodociqg, poniewai trafia siq piasek
t rurttch. Chodzi o to, aby zanieczyszczenia, kt6re sqw rurach zostaly oddzielone na stacji uzdatniania wody, czy na
pt'z(l)0|ilp()wn t.

Br-rrmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e ZWLK doklada wszelkich starari; jest nowe
urz4dzenie. Piasek jest problemem przy obsludze tego urz4dzenia. Material jest wyci4gany przeroany-.
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ostatnio urz4clzenie wyci4gnqlo drewniany klocek. Dotychczas przepychano to, co sig dalo
przcpchn4i. Moc tego urz4dzenia jest taka,2e wyci4ga wszystko, co tam jest.

Rudn1, Robert Kruk prosi o odtworzenie oznakowania poziomego przej!6 dla pieszych, zwlaszcza w okolicach
.s:k6l

Ilurtnistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e ta sprawa bgdzie przekazana do realizacji.

Rudn.t' Zdzislaw ..'lLlLttttc:!'k w imieniu mieszkay'tc6w trzech solectw: Rakowa, Podlqszcza i Gozny, prosi o napravle
tlr6g polnych, na kttirych sqtakie doly, 2e rolnicy nie mogli zebrat plodiw rolnych.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e stara siQ robi6 przede wszystkim te ci4gi
konrunikacyjne, kt6re malqznaczenie w obsludze ruchu mieszkaric6w. Drogi polne sepoza wszelk4
kategori4; siuz4 tylko dojazdowi maszyn r urzqdzen Tam gdzie s4 napiEte sytuacje, np. na drodze
nriqclzy Podchojr"rami a Cegl4 gmina wykonuje prace utwardzania. Sprawa zostanie przekazana do
rvyclziatrr. Pracownicy podjad4 i zobaczq" czy bEdziemy w stanie pom6c.

lludtty ll'ucltttr Kqdra v' sprav'ie drogi 768 Jqdrzej6w Kazimierza powiedzial, ie w granicach miasta jest w
Iohr"t'n .\'tunia. netontio.s/ odcinek od granic miasta do granicy gminy jest w bardzo zlynt slanie. W poprzedniej kadencji
h.t,l pont.v.sl moderni:acji tej drog,i przy wspitlJinansowaniu przez poszczeg6lne samorzqdy, przez ktore przebiega ta droga.
Rutln.t'p.t'tu. c':f io ktncepcju jest aktualna, a.jeieli nie, to czy niewartowystqpit z takqinicjatywq?

Br-rrmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e juL wyst4pit w tej sprawie i jest juz po rozmowach.
I3yla inic.iatywa" zeby gminy polozone na trasie przebiegu drogi 768 sfinansowaly koszt opracowania
clokur.nentac.ii technicznej. W tej chwili pozostaje kwestia sfinansowania tylko opracowania
dcrkunrentac.li; Burmistrz chcialby jq zlecil, jeszcze w tym roku. Wykonawstwo bqdzie po stronie
Srvigtokrzyskiego Zarzqdu Dr6g Wojew6dzkich. Sprawa dotyczy tylko Gminy Jgdrzej6w. Ta droga
byla kiedyS planowana w ramach RPO. Wtedy brak porozumienia migdzy samorz4dami spowodowal,
ze nie zostal zlo2onv odnowiedni wniosek.

A d . 2 3 .
Sekretarz obrad radny Tadeusz Lesiakowski odczytal pisma:

/ Apel Starosty .IEdrzejowskiego o wsparcie dla pogorzelc6w;
/ Wezwanie do usuniEcia naruszenia interesu prawnego Pana Jacka Robaka.

Soltys wsi Jasionna Pani Wanda Marcinkowska zgiosila nastEpujqce problemy:
/ Na terenie Jasionny znajduje siE tzw. Kamionka, gdzie byla wybierana opoka. Tenz

zrobione jest tam wysypisko Smieci. Pani Marcinkowska prosi, aby coS zaradzic"
t Gmina Imielno zrobrla do swojej granicy drogE lqczqcqJasionnE z Dalechowami. Pani

Marcinkowska prosi, aby tg drogE wyr6wna6 kamieniem. Ludzie uczpszczaj4tamtEdy
do ko5ciola;jest to r6wniez droga dojazdowa do p6l.

'/ 
Kiedy bEdzie robione oSwietlenie z funduszu soleckiego?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e kwota funduszu soleckiego nie wystarczy na
zrobienie oSwietlenia. W chwili obecnej jest opracowywana dokumentacja do pozwolenie z tych
pieniqdzy. lo, co jest w funduszu soleckim, to s4 skromne Srodki w por6wnaniu do tego, jaki jest
zakres zrobienia oSwietlenia od drogi powiatowej w kierunku Motkowic. Bqdziemy o tym
rozmawiai.

W sprawie wysypiska: likwidacja dzikich wysypisk jest po stronie gminy - v'rydzial bEdzie
clz,ialal. naczelnik zatmie siE spraw4.

W sprawie drogi Burmrstrz przekaZe sprawg do Pana Wieliriskiego i postara sig odpowiedziec,
.jaki zakres pomocy bylby ze strony gminy.

Pani Marcinkowska zglosila r6wnie2 sprawQ stacyjki w4skotor6wki w Jasionie. Lokatorzy siq
rvyprorvadzili i obecnie jest to zdewastowane i,,straszy". Je2dzie tamtEdy Ciuchcia i to wstyd.

Bun.nistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze grunt jest w zarzqdzie ciuchci ,,Ekspres
Pondzie". Sprarn a zostanie wyja5niona.
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Ad.24.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1230 zamkn4l obrady X sesji

Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
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